Cold front lowers temperatures Tue, Dec 05, 2017

冷鋒來襲 低溫驟降 2017.12.05
A cold air mass brought by a northeast monsoon arrived in northern Taiwan yesterday and another one is expected on Friday, the Central Weather Bureau said.

The first cold air mass was forecast to lower the temperature in northern Taiwan to 16°C last night.

根據中央氣象局報導，昨天東北季風夾帶強烈冷氣團登陸台灣北部，預計本周五會有第二波來襲。昨晚預測第一波冷氣團會影響北台灣，氣溫將下探16度。
Today, maximum temperatures would be between 16°C and 18°C in the north, between 24°C and 25°C in central and southern Taiwan, and between 22°C and 23°C in Hualien and Taitung, the bureau said.

Temperatures across the nation are forecast to fall to their lowest tonight and early tomorrow morning, dropping to between 14°C and 15°C in the north and between 16°C and 18°C in the south, Hualien and Taitung, it said.

氣象局表示，今天北台灣最高溫為16至18度，中南部為24至25度，花東則為22至23度。全台預計今晚及明早溫度最低，北部將降至14至15度，南部及花東降至16至18度。
Although daytime temperatures are forecast to increase by 2°C tomorrow, the cold weather would persist in the north, the bureau said.

Chances of occasional rain are high in the nation’s north and east, as the regions are on the windward side of the northeast monsoon, the bureau said, adding that cloudy to sunny skies are forecast for the rest of the nation.

氣象局也指出，雖然明天白天預計氣溫會上升2度，但冷空氣仍會持續影響北部。位於迎風面的台灣北部及東部，零星陣雨機率會增高，全台則為多雲時晴的天氣。
The nation would get a slight break from the cold weather on Thursday, when the temperature in northern Taiwan is forecast to rise to between 21°C and 22°C, the bureau said.

The daily maximum temperature in other parts of the nation would jump to 24°C to 28°C, the bureau added.

另外，氣象局也表示，全台周四開始將從寒冷的天氣中稍微休息一下，北台灣的氣溫預計將升至21至22度，其他地區的最高溫也將升至24至28度。
